



中國澳門排球總會
Volleyball Association of Macao, China

澳門高美士街理工體育館 101室
Tel: (853) 2870-3378 Fax: (853) 2870-3378 E-mail: info@volleyball.org.mo

2024 年青少年續『FUN』排球夏令營

家長聲明

1. 本人已閱讀招生章程，知悉並同意章程所述的條款/事項。
2. 參加者乃自願參加是次夏令營並取得家長同意，本人願意承擔參加者自身的風險及責任。本人知悉並同意參加者倘於往返及課程期間發生任何意外受傷/損失，將由家長/監護人自行承擔一切責任。
3. 本人知悉並同意，為著參加上述課程之目的，中國澳門排球總會可收集及使用參加者的個人資料⁽¹⁾、影像及聲音訪問。
4. 本人聲明參加者的健康及體能良好，並同意其參加是次夏令營。

參加者姓名：_____

簽署者與參加者的關係：_____

家長/監護人簽署：_____ 日期：2024 年____月____日

(1) 所收集的個人資料將按照第8/2005號法律《個人資料保護法》的規定處理。聲明者有權依法申請查閱、更正或更新其存於本會的個人資料。



中國澳門排球總會
Volleyball Association of Macao, China

澳門高美士街理工體育館 101室
Tel: (853) 2870-3378 Fax: (853) 2870-3378 E-mail: info@volleyball.org.mo

“Blazing Fun” Volleyball Summer Camp 2024

Parent’s Declaration

1. I have read the Admission Prospectus. I am aware and agree to the terms of the Prospectus.
2. The participant voluntarily enroll in this summer camp, and I/guardian am/is willing to accept all the personal responsibilities and risks. I am aware that I shall take full responsibility, should there be any accidents resulting in injuries and/or losses en route to and fro and during the summer camp.
3. I am aware and agree to that the Association, for the purpose of this summer camp, has the right to use the personal information ⁽¹⁾, video images and voice interviews collected from this summer camp.
4. I hereby declare that the participant is in good physical condition and I agree to his/her enrollment in this summer camp.

Name of Participant: _____

Relationship between signer and participant: _____

Signature of parent/guardian: _____ **Date:** 2024 / ____ / ____

(1) Personal data will be used as per Personal Data Protection Law No. 8/2005. The declarant has the right to inspect, amend and update information withheld by the Association, as per the law allows.